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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapán írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Mikor lesz végre elfogadva a Kormány parlagfű elleni védekezési stratégiája? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem a „Mikor lesz végre elfogadva a Kormány parlagfű elleni védekezési stratégiája és a
2012-es esztendőre vonatkozó cselekvési terv 3 .?” című írásbeli kérdésemre adott tájékoztatását, mellye l
kapcsolatban meg kell, hogy jegyezzem, hogy annak egy részére még mindig nem kaptam konkrét választ .
Továbbá a témában feltett kérdéseim egy részét pedig folyamatosan figyelmen kívül hagyja . Hiába
hivatkozik korábbi válaszokra, ha azokban vagy nem ad konkrét tájékoztatást vagy csak általánosságba n
beszél a felvetéseimről .

Ezért ismételten, immáron sokadjára kérdezem Önt :

Mikor kívánják közszemlére tenni az Egységes Nemzeti Parlagf ű Elleni Védekezési Stratégia
tervezetét?
Netán az említett tervezet megegyezik a Magyarország Parlagfű Elleni Rövid és Középtáv ú
Védekezési Akciótervéről és a Parlagfű Operatív Tárcaközi Bizottság létrehozásáról szól ó
előterjesztésekkel? (Megjegyezném, hogy erre a kérdésre a legutóbb megrendezésre kerül őAllergia -
parlagfű Kerekasztal ülésen, senki nem tudott válaszolni . )
Mikorra kívánják befejezni a folyamatban lévő belső egyeztetést? Kivel/kikkel egyeztettek az
eddigiekben, kivel/kikkel egyeztetnek jelenleg és kivel/kikkel tervezik a jövőben azt ?
Mikor kerül konkrétan elfogadásra a szóban forgó stratégia ?

Továbbá kérdezem Önt, Tisztelt Miniszter Ur, miután arról tájékoztatott, hogy elkészült a 2012 . évre
vonatkozó cselekvési terv :

Melyik minisztérium, mit, mikor és hogyan kíván tenni az ez évi parlagf ű elleni küzdelem során?
Kérem, küldje meg számomra a témára vonatkozó részletes ütemtervet, annál is inkább, hiszen a
napraforgótáblákról származó pollenterhelés kapcsán feltett kérdésemre, ön azt válaszolta, hogy a

cselekvési terv részletesen foglalkozik ezzel a problémakörrel, nyílván a megfelel ő forrásigén y
megjelölésével . Tehát kíváncsian várom a szóban forgó cselekvési tervet .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . május 25 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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